1. Rozdělte následující podstatná jména podle toho, od kterého slovního druhu jsou tvořena.
padák, šroubovák, Pařížan, atletka, mlčení, mokřina, slabina, hravost, výstavba, sečtělost, sadař, plovárna, studovna, průvodčí, soudkyně, minerálka, generálka
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2. Rozdělte následující přídavná jména na odvozená od podstatných jmen a odvozená od sloves.
tiskací, tiskařský, prací, prádelní, knihařský, knihovní, studentský, studující, učitelský, učící, skokanský, skákající, tlakový, tlačící, vodní, trestný, mlžný, slábnoucí
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